
Tid: Onsdag 26. februar kl.19.00.  
Til stede: Styreleder Hanne Sørnes, nestleder Stein Høybjør, styremedlem Holger 
Wikstrøm, styremedlem Pål Reidar Fredriksen, 1.vara Roy Rydningen.  Forfall: Ole Fredriksen. 
Møtegjennomføring: Styret hadde på forhånd fastsatt saksliste. Styreleder innkallet til møtet pr. Epost    
vedlagt saksliste, protokoll, og saksdokumenter.

Alle saker ble enstemmig vedtatt, og her følger en oppsummering:
Godkjenning av innkalling og dagsorden, godkjenning av protokoll fra forrige styremøte, og godkjenning av 
økonomisk status.

Det ble godkjent en ny opplæringsplan utarbeidet av foreningen i form av en ”Praktisk guide fra Kvalsund 
Sportsfiskeforening”. Planen inneholder også stillingsoversikter. Formålet med planen er å kunne gi spesielt 
nye tillitsvalgte en grunnleggende opplæring og informasjon om forvaltning og foreningsdrift. 
Det ble godkjent en ny arbeidsfordelingsplan, der formålet er å ha god oversikt over alle oppgaver foreningen 
har gjennom et helt år, hvem som skal utføre, info om tidsfrister, og info om omtrentlig tidsbruk pr. oppgave.

Regnskap 2024, årsberetning 2024 og budsjett for 2025 ble godkjent, og fremlegges årsmøtet for behandling.

På grunn av svært lav inntekt fra fiskekortslaget 2024, ble følgende forslag om innsparinger godkjent:
Medlemskap i Norske Lakseelver sies opp inntil videre. Stor postboks erstattes med liten og rimeligere post-
boks. Årsmiddager utgår inntil videre. I sum utgjør innsparingene kr. 6000,- på årsbasis.

Det ble bekreftet at følgende saker tidligere var styregodkjent: 
• Budsjett pukkellaksprosjekt 2025 som er sendt Statsforvalteren. 
• Søknad om tilskudd til oppsyn 2025.
• Etablering av Vipps Bedrift som gir enklere betalingsløsning også ift. desinfisering.
• Etablering av nytt epostsystem via one.com med ny hoved E-post adresse epost@kvsff.com.

Nye retningslinjer (Policy) ift. bruk av epostsystemet, og salgsvilkår mht. desinfiseringsarbeid ble godkjent. 

Til info så har flere medlemmer sittet ut tiden i styre- og varastillinger, og for årsmøtet 2025 vil det bli valg.
Stillinger mv. blir redegjort nærmere ved årmøteinnkallingen. Både medlemmer og styret kan innstille per-
soner til valg (også seg selv). Styret har idag vedtatt sin innstilling ift. personvalg til styret, og dette anføres 
sakslisten. Styret legger opp til åpen prosess ift. valg av vara, dvs. forslag også kan fremmes og stemmes for 
under årsmøtet. I henhold til FeFo’s ønske ble det godkjent at ingen i gruppen styre- og varapersonell skal 
være i nær slekt/familie med hverandre, og styret tar sikte på å følge dette opp på en god måte.

En mindre vedtektsendring ble styregodkjent og fremlegges årsmøtet for behandling:
1. Dette angår at Brennsvikvassdraget fjernes fra vedtektene som forpaktningsvassdrag, da foreningen ikke 
    lenger forpakter dette vassdraget, fordi undersøkelser viste at vassdraget ikke var anadromt. 
2. Det er også laget en egen forside til vedtektene, og sidetallene har fått tileggsinfo med ”vedtekter KVSFF” 
    og anført med siste endringsår.  
3. Under § 9 sanksjonsbestemmelser er ordet ”bortvisning” erstattet med ”utestengelse” for å samsvare med 
    ordlyden i sanksjoneringsreglementet som ble oppdatert 2024.

Det ble vedtatt at styret, etter eget ønske, kan invitere varamedlemmer til å delta på styremøter som tilhørere 
uten stemmerett. Formålet med dette er å gi varamedlemmene innsikt i og erfaring med gjennomføringen 
av styremøter, slik at de er bedre forberedt til å tre inn som varamedlemmer når styremedlemmer må melde 
forfall, for eksempel på grunn av sykdom.
Det ble også vedtatt at varamedlemmers tilstedeværelse som tilhørere ikke skal påvirke selve saksbehandlin-
gen. Varamedlemmer kan imidlertid delta i diskusjoner etter at styremøtet er avsluttet. Styret anser at denne 
ordningen er i samsvar med foreningens vedtekter.
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Styreleder

Følgende tema ble diskutert etter møtet: 

Bruk av foreningens E-post:
Etter møtet ble det diskutert bruken av foreningens hoved E-post adresse, kontra private E-postadresser i 
foreningssammenheng. Styret kom frem til en tilfredsstillende løsning som regulerer bruken av begge typer 
E-post. Det ble også besluttet hvilken stilling som hovedsakelig skal benytte foreningens hoved E-post-
adresse ved kommunikasjon med diverse aktører.

Opplæringsplanen både som hefte og digitalt format:
Styret fant at det kunne være aktuelt å benytte opplæringsplanen både som et hefte og i digitalt format, slik at 
nye tillitsvalgte fikk begge deler.

Norsk personopplysningslov vs GDPR (General Data Protection Regulation) fra EU:
GDPR er en omfattende personvernforordning vedtatt av EU, som trådte i kraft i Norge 25. mai 2018. 
Den norske personopplysningsloven implenterer EU’s GDPR og trådte i kraft 20. juli 2018.
Begge har som formål er å beskytte personopplysninger og gi enkeltpersoner større kontroll over sine 
personlige data. Tiltakene ift. innføring er de samme. Forskjellen er at den norske er noe strengere på noen 
få områder. Ved konflikter mellom norske og EU-regler vil EU-reglene være gjeldende. Foreningen vurderer å 
satse på den Norske, fordi den implenterer EU’s GDPR.

Foreningen har mange ansatte annet hvert år i pukkellaksprosjektet, og for de fleste foreninger er det å ha 
mange ansatte nytt, og en situasjonen hovedsakelig oppstått de siste to årene. 
Foreningen har fulgt personvernlovgivningen fra før, men bør nå innføre et mer komplett regelverk. Flere 
organisasjoner, både private og offentlige, har mottatt bøter fra Datatilsynet for brudd på personopplysnings-
loven/GDPR, noe som også har medført omdømmeskade. Foreningen har anskaffet GDPR-maler som kan 
benyttes ift. den norske personopplysningsloven fordi innføringstiltakene som nevnt er de samme. 
En kontroll/revidering kan bestilles fra firmaet som utgir malene, slik at alt er riktig ved iverksettelse.

Pukkellaksprosjektet 2025:
Arbeidsforberedelsene mht. pukkellaksprosjektet i år er godt i rute, og tilskuddssøknader er sendt.
Foreningen har nå fått godkjenning fra kommunen for å kunne benytte strøm fra kommunens vannhus tilført 
til felleområdet. Dette for lading av verktøy, drift av undervannskamera og belysning av felleområdet når det 
begynner å bli mørkt. Det vil nå bli hentet tilbud på arbeidet ift. strøm fra vannhuset og til felleområdet.

Foreningen diskuterte også personell til røkterarbeidet, og det ble klart at foreningen mest sansynelig vil 
klare å fremskaffe alt personell lokalt fra kommunen. Foreningen har også fått flere søknader om jobb til 
røkterarbeidet. Søknadsiden tas ut av websiden for i år.
Foreningen skal i år benytte tilskudd fra kommunen til innkjøp av not, og har forespurt om pristilbud fra 
leverandør.


